

妮芙露國際登入申請書

1. 本人同意妮芙露國際公司及其海外公司或所委託之第三人，於其所推動直銷業務、行銷目的、銷售商品及財務稅捐資料所需之特定目的範圍內，得蒐集本人資料，在參加契約有效期間內及其後，於美國境內及境外，得以自動化機器或其他非自動化方式處理、利用本人之個人資料（包括但不限於個人姓名、出生年月日、國民身分證統一編號、護照號碼、特徵、指紋、婚姻、家庭、教育、職業、聯絡方式、財務情況、社會活動及其他得以直接或間接方式識別該個人之資料），並得於國內外傳輸之，本人並同意妮芙露國際公司得因推薦人/區總為輔導、協助本人發展妮芙露事業及了解組織運作之目的範圍內而將本人資料提供予推薦人/區總處理、利用及傳輸。倘本人資料如有變更，亦願立即通知妮芙露國際公司。
2. 本人特此同意在妮芙露國際公司及其海外公司已明確告知前條特定目的外之其他利用目的範圍及同意與否對本人權益之影響後，妮芙露國際公司及其海外公司得於特定目的範圍外處理及利用本人資料。
3. 倘若依據法令規定或主管機關公告，參加人不同意者為特定目的範圍外之事項，妮芙露國際公司及其海外公司將依法為去識別化等符合個人資料保護法之行為，如參加人不同意者為特定目的範圍內之事項、妮芙露國際公司及其海外公司為維護經營環境、仍將繼續為蒐集、處理、利用及國際傳輸之行為。

*請參考以下英文的個人及隱私資料使用授權聲明

1. I hereby agree and authorize Nefful USA, other affiliated Nefful branches, and/or its authorized third-parties to collect my contact information and disclose the same contact information to authorized third-parties and/or sponsors/AGM. Such information will be used for the specific purpose of:
 - a. Promoting direct selling
 - b. Marketing purposes
 - c. Assisting downline development
 - d. Business development
 - e. Operational purposes
 - f. Selling goods
 - g. Taxation purposes

Such authorization shall remain in effect for the term of my agreement with Nefful. I understand that my contact information may be used overseas through automated and anon-automated methods.

If my information has changed, I understand it is my responsibility to inform Nefful Immediately
2. I understand that Nefful USA and/or its affiliated companies will inform me if they intend to use my information for other purposes beyond those states above and how such use may affect my rights.
3. I understand and agree any information collected constitutes trade secrets of Nefful USA and has business value to Nefful USA and its affiliated companies. This information will not be used to develop businesses outside Nefful International.
4. I understand and agree that, in the event that I choose to provide an independently contracted Nefful affiliate with my personal information, Nefful and/or its affiliated companies shall not be liable for any misuse of such information. I further agree to hold Nefful USA and its affiliated companies harmless from any damages I may incur as a result of providing any independently contracted Nefful affiliate with my personal information.
5. I understand and agree that I have the right to review and update my information. ON the event that my information needs to be amended or corrected, I agree to notify Nefful USA immediately.